
Z A P I S N I K 

 

sa 8. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, odrţane dana 16. prosinca  2013. 

godine, s poĉetkom u 9:00 sati u uredu općinskog naĉelnika. 

 

NAZOĈNI vijećnici: Ljubo Jurica, Annette Mufić Trojković, Tonĉi Grgurević, Stjepan 

Jurica, dr. Tonći Šarić, dr. Anita Janĉić Lešić, Ivana Ivelja i Ivan Ivelja. 

 

NIJE NAZOĈAN:. dr. Ivan Ĉuĉević. 

 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić, naĉelnik, Marĉelino Simić, zamjenik naĉelnika, Meri 

Moraĉa, proĉelnica u JUO 

 

Sjednica se snima diktafonom. 

 

 

Ljubo Jurica otvorio je sjednicu, pozdravio nazoĉne, utvrdio da je na sjednici nazoĉno sedam 

vijećnika i da Vijeće moţe pravovaljano odluĉivati, pa je predloţio sljedeći 

 

                                                           DNEVNI RED: 

 

1. Proraĉun Općina Lastovo za 2014. godinu. 

 

 

TOĈI GRGUREVIĆ: Predlaţem još i toĉku „vijećniĉka pitanja“, a imam i pitanje gdje su 

zapisnici sa prethodnih sjednica. Nisu bili nešto konstruktivni. 

 

MERI MORAĈA: Bile su snimljene dvije strane trake. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Onda ste mogli barem od one prve, ovo je ĉetvrta. Jedna planirana, pa 

odgoĊena, ovo je ĉetvrti pokušaj.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja bih rekla istu stvar. Moram se ţaliti na naĉin kako 

predsjednik upravlja sa Vijećem, prvo ne dobivamo zapisnike na vrijeme, to do sada nije bilo 

tako, drugo što meni nije jasno, sazivaju se sjednice sa toĉkama dnevnog reda koje su bile na 

dnevnom redu i koje su izglasane i nije mi jasno zašto se mora glasati za nešto što je već 

izglasano i što se tu u meĊuvremenu promijenilo. Je li mi to moţemo tako lako mijenjati 

mišljenja i nije mi jasno zašto ista toĉka dnevnog reda mora biti dva puta ako je izglasana. 

Znaĉi mi moţemo svaki puta kada nam nešto ne odgovara po dva tri puta se sastati dok se ne 

dogovorimo tko je jaĉi  Ne sviĊa mi se da zakljuĉke koje donesemo, a to je već bila Ivana 

rekla, da o tome nemamo nikakvu obavijest što je s tim. Ja mislim da mi ovdje dolazimo da bi 

priĉali prazne priĉe i da se tu nakon toga ništa ne dogaĊa.  Ne slaţem se sa upravljanjem 

Vijeća i nadam se da će biti bolje.  
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MERI MORAĈA: Ako ja mogu odgovoriti na to. Nije kriv predsjednik Vijeća što nema 

zapisnika, jednostavno nije se stiglo, kraj je godine, puno je posla i nije se stiglo napraviti 

zapisnike. Što se tiĉe toga da se toĉke ponavljaju, ako misliš na Proraĉun, ne znam, moţe se 

sazvati svaki dan ako tako Vijeće odluĉi. Što se tiĉe Ivanine primjedbe, a i ti si to sada 

napomenula, a vezano o izvještavanju što je po zakljuĉcima napravljeno, danas je samo jedna 

toĉka dnevnog reda, kada bude na dnevnom redu, ja ću biti spremna za to.  

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Vijeće je zakljuĉilo i to velikom većinom glasova da se sjednice 

odrţavaju u popodnevnim ili veĉernjim satima. Pa sad ne znam, ova jutarnja je li u nekakvom 

sukobu sa Poslovnikom. 

 

MERI MORAĈA: Odluĉeno je da se sjednice u principu odrţavaju popodne, što ne znaĉi da 

ne moţe ujutro. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Ne, ovdje je većinom glasova „za“odluĉeno  da će sjednice biti 

popodne, samo jednim glasom „protiv“- mojim.  

 

MERI MORAĈA:  U pravilu popodne. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Samo pitam da li je to u suprotnosti odlukama Općinskog vijeća.  

 

MERI MORAĈA: Ja smatram da nije zato što je reĉeno u pravilu u poslijepodnevnim satima, 

što ne znaĉi i da mora. 

 

LEO KATIĆ: Moram samo reći da se o Proraĉunu nije glasovalo dva i više puta. Proraĉun 

kada je bio u prvom pokušaju sjednica nije odrţana, znaĉi glasovalo se jedanput na ovoj 

prethodnoj sjednici. Radi se o Proraĉunu, znaĉi to je stvar jasna. Ja sam podnio zahtjev 

predsjedniku  Vijeća za sazivanje sjednice, sjednica je sazvana i vi ćete, zbog vaţnosti ove 

sjednice za Općinu Lastovo, prihvatiti ili nećete prihvatiti dnevni red ove sjednice. Intencija je 

da se Proraĉun donese za ovu godinu, jer on je preduvjet da moţemo funkcionirati i zna se što 

predstoji ukoliko se to ne uĉini i mislim da je tu stvar jasna. Na moje zadovoljstvo predsjednik 

Vijeća je prihvatio sazivanje sjednice i na taj se naĉin pokazuje odgovornost zašto smo tu, ja 

na mjestu na kojem jesam, vi na mjestu na kojem jeste i zato je ova sjednica danas tu. 

Predsjedniĉe, predlaţem da se pokuša ova sjednica odraditi.  

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Sjednica Vijeća mora onda biti po proceduri koju svaka sjednica ima. 

Prema tome ništa ova ne bi trebala biti u suprotnosti sa svim ostalima i budućima koje će doći 

ovdje na stol.  

 

LJUBO JURICA: Više puta sam rekao naĉelniku da nam kaţe kada ide u Zagreb, a ne bio 

sam u Zagrebu, rekao sam i za zapisnike. 

Osim toga, ja bih nešto rekao. Od kako sam postao predsjednik Vijeća, nikad nisam rekao 

nešto što ne mislim, eto ja sam napisao jedan govor pa ću vam sada to proĉitati: 
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S obzirom na ishod zadnje sjednice Općinskog vijeća osjećam duţnost i obvezu kao mladi 

Lastovac, sa 25 godina, da ne propustim ovu sjednicu a da ne kaţem par rijeĉi o 

meĊuljudskim odnosima s kojima se mi mladi ne opterećujemo. To je problem opterećenosti i 

ja se kao mladi ĉovjek druţim s mojim vršnjacima, što mlaĊima, što sa starijima radi toga se  

ovdje osjećam kao njihov zastupnik, prvi mladi koji bi se trebao boriti za njihove interese. 

Uglavnom, stav mladih u vezi donošenja današnjeg Proraĉuna je da uĉinim koliko je u mojoj 

moći da Proraĉun proĊe, jer smatraju da svi koji misle suprotno da im je jedini cilj  obaranje  

izvršne i cjelokupne vlasti na otoku i s time bi došlo do novih izbora, a to bi znaĉilo puno 

troškova za našu malu općinu, a to bi znaĉilo katastrofu. O svemu tome naši mladi misle da to 

nije pošteno prema našim biraĉima, bez obzira da li su oni lijevi ili desni blok, i zato mislim 

da bi trebalo dozvoliti postojećoj vlasti barem jednu godinu da dokaţu svoj rad. Ukoliko kroz 

to vrijeme ne naprave nikakav pomak ili boljitak za ovaj otok, ja i svi mladi ćemo sto posto 

dignuti ruku za njihovu ostavku. Drţimo dame i gospodo one najpametnije da  ĉovjek ĉovjeku 

bude prijatelj, a ne vuk ili hijena. Druga stvar da privatno ne bude  iznad ljudskog po svemu. 

Ja ovdje ne pripadam ni jednom bloku jer sam izabran kao neovisan i kao takav treba da 

branim ono što donosi lastovskom boljitku i ostanku svih mladih na otoku Lastovu, jer oni su 

jedino bogatstvo koje Lastovo ima  i koje treba saĉuvati  da ostanu na djedovini jer bez njih 

neće biti ni Lastova. Kada god se sjetite da vam ja kao predsjednik ne valjam, slobodno 

zatraţite moju ostavku, jer ovu duţnost ne mislim obavljati slijedećih 20 godina i ne smatram 

je mojom odskoĉnom daskom za slijedeću karijeru. To bi bilo sve, hvala najljepše. 

 

TONĈI GRUGUREVIĆ: Treba konstatirati da zapisnik nije donesen poradi objektivnih ili 

subjektivnih razloga, nije ni bitno. Toĉka je Proraĉun, ali treba i toĉka vijećniĉka pitanja. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa pet glasova „za“ prihvaćen 

dnevni red sa izmjenama i predsjednik predlaţe slijedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Ovjera zapisnika, 

2. Proraĉun Općine Lastovo za 2014. godinu, 

3. Vijećniĉka pitanja.  

 

RAD PO PREDLOŽENOM DNEVNOM REDU 

 

TOČKA 1. OVJERA ZAPISNIKA 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Ja  traţim da se konstatira da zapisnika nema i da nije predstavljen 

vijećnicima. 

 

Predsjednik je utvrdio da zapisnici nisu dani na usvajanje vijećnicima Općinskog vijeća, te će 

se ubuduće zapisnici dostavljati na vrijeme kako bi se mogli usvojiti. 
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TOČKA 2. PRORAČUN OPĆINE LASTOVO ZA 2014. GODINU 

 

ANITA LEŠIĆ:  Plan Proraĉuna za 2014. godinu donesen je na temelju Zakon o proraĉunu, 

temeljem Uredbe o raĉunovodstvu proraĉuna, smjernicama Vlade za izradu proraĉuna za 

2014. koju smo dobili prije nekih mjesec dana. Proraĉun se donosi na temelju nekakvih 

kriterija i pokazatelja i to su najĉešće prihodi iz tekuće godine, rashodi koji su nam poznati, te 

na osnovu onoga što oĉekujemo i ono što će biti kandidirano kroz potpore, odnosno ono što 

ţelimo dobiti od Vlade, a rad se o investicijama. S obzirom da smo o svemu ovome već 

govorili, a upravo smo to ustanovili, ja ne bih previše duljila po toĉkama sve ponovno, nego 

ako ima pitanja ili je nejasno ovo što je predloţeno, ja ću rado odgovoriti na pitanja. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Javne potrebe u kulturi za 2014., o tome smo govorili na 4. sjednici, a 

glede donacije vjerskim zajednicama, ne ovdje sanacija crkvica kako ste stavili u iznosu od 20 

tisuća kuna, nego potpora glede realizacije onih vrtova dolje na Luci, odnosno obeštećenje  

crkvi sv. Kuzme i Damjana glede adaptacije kuće ex. duvne, odnosno ĉasne sestre. Prema 

tome, ako vi mislite utrošiti 20 tisuća kuna planiranih za sanaciju crkvice, ja traţim ovo moje 

što sam traţio, odnosno potporu kolika će biti o tom po tom, a za adaptaciju kuće ex. ĉasne 

sestre.  

 

LEO KATIĆ: Znaĉi na poziciji javne površine 100.000,00 kuna, ako se ne varam, u tom 

dijelu je tih 20 tisuća kuna, a to je za ugovor koji je potpisan prije nekoliko godina sa jednom 

tvrtkom iz Kaštela, to je jedan od „repova“ koji imamo, a radi se o projektu sanacije crkvice, 

znaĉi to je projekat bez kojega se Općina Lastovo ne moţe kandidirati u Ministarstvu kulture 

koje sufinancira sanaciju crkvica. Ovo o ĉemu ti govoriš je druga pozicija Proraĉuna a koja je 

oznaĉena kao Gornja Luka, s te pozicije je utvrĊen rješenje te lokacije u smislu naknade, 

zamjene, a o ĉemu smo razgovarali sa Biskupom kada je bio 26.09. na Lastovu. Nadam se da 

ćemo ući u realizaciju tog projekta i da uredimo taj dio Lastova i to ne samo zbog Poklada 

nego i svih nas, jer moramo Lastovo dislocirati ne samo oko Pjevora, nego moramo napraviti 

neki kruţni tok tog mjesta, jer je to jedino zapravo što mi imamo, a koliki će biti iznos to će se 

iz te pozicije  utvrĊivati, a ne kao zasebna stavka jer to je u poziciji tog programa. Znaĉi 

program se odnosi na zamjenu zemljišta, na naknadu . . .  

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Za naknadu hoću da to bude jasno. 

 

LEO KATIĆ: Ako ti smatraš da iz tog iznosa iz te pozicije treba biti naznaĉena ova rješenja 

zamjene zemljišta . . . 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: morate planirati. 

 

LEO KATIĆ: Planirano je u toj poziciji. Ona je tu ciljano za to, htio sam ti objasniti da to nije 

ovih 20 tisuća o kojima sada ti govoriš. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Dobro, ja ću to nadgledati. 

 



 5 

LJUBO JURICA: Ima li još pitanja? Ako nema, hoćemo li glasati? 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Prije samog glasanja ja bih nešto rekao. Kao predsjednik Hrvatske 

seljaĉke stranke i vijećnik ovog Vijeća nisam uzeo sebi za pravo da samostalno donosim 

odluku o potpori, odnosno ne ovom Proraĉunu. Duplo sam stariji od vas i da sam vidio da 

privatne, odnosno osobne razloge po bilo kojoj osnovi staviti ispod Proraĉuna i sa takvim 

pitanjem što u razgovoru telefonskom, odnosno osobnim kontaktima  sa svojim ĉlanovima, ja 

i moj tajnik smo to napravili u petak, subotu i nedjelju. Prema tome, ono što ste vi vidjeli kao 

mladi, ja to vidim kao star, a najţalosnije što je, a valjda smo takvog mentaliteta, i onda se 

ţelimo naslaĊivati tuĊim propastima ili tuĊoj nevolji, bolest neću ukljuĉiti u to, jer smatram 

da se bolešću nitko nikome ne bi naslaĊivao. Ali prije svega ja ću vam nešto reći. Poslije 

samih izbora, odnosno mog gubitka posla, vaši aktivisti, tako ću reći, izjavljuju po Pjevoru, 

ovamo i onamo „napokon smo ga se riješili“. Ja vam govorim da tek sada imate pravi kamen 

spoticanja iz prostog razlog što više nisam javni sluţbenik, sada mogu svakome reći što mi je 

tu, u meni. Ja imam sve zapisnike o izglasavanju proraĉuna, ovo mi je trinaesto. Toĉno znam 

što sam vas pitao i što ste mi odgovorili. Osobno neću vam reći moj stav, od mojih ĉlanova 

jesu li za ili protiv, ali pri glasovanju ćete vidjeti to je stav ĉlanova Hrvatske seljaĉke stranke. 

Prema tome prejudiciram sve ono privatno što su minusi i plusovi od bilo koga što su mi 

došli, jer kada bi tako gledao, onda za vas nikada ne bih glasovao jer mi nikada ništa niste 

pomogli. Ali, opet nisam htio uzeti taj teret na sebe, nego sam, rekao sam vam već, tri dana 

sam potrošio, a ne jedno jutro što si ti napisao, vidiš, tri dana, potrošio sam svoje gorivo koje 

nitko neće nadoknaditi, ĉak u srijedu kada sam bio na sudu kao svjedok na raspravi Hrvatske 

šume i Komunalac, našao sam vremena da idem u tajništvo svoje središnjice, a znajući sve što 

će se dogoditi, jer nije HSS u ovoj Ţupaniji samo u Lastovu, pa ćemo vagati jesmo li za ili 

protiv. Ima jedna općina na Korĉuli, ima sve do Dubrovnika nekoliko, znaĉi sve skupa na pet 

općina HSS donosi tu prevagu. Prema tome kada kaţete da ste ga se riješili, to je po meni 

kada ide dole pod ĉemprese, to je riješiti se ĉovjeka. Vi ste tu nazoĉni koji ste to rekli. Da ne 

govorim o onim drugim stvarima naĉelniĉe, ono je po meni gnjusno, poznavajući mene kao 

ĉovjeka kakav sam i kakvi su mi principi,  a to su vam potvrdili i ovdje nazoĉni mladi koji su, 

neću imenovati nikoga da je ţalosno da se na takav naĉin radi protiv, za dobivanje vlastite 

koristi, za to vam neću dati vlastito mišljenje, moţda vam nekada dam, ali ĉinjenica da gdje 

god da sam bio, nikad nisam imao nikakvog interesa osobnog. Uvijek sam to gledao malo 

drugaĉije, ali neću duţiti priĉu, mislio sam vam još reći, ali neću, samo da znate da se ĉovjeka 

riješi samo kada ide dole pod ĉemprese. Ja više nisam javna osoba, dosta je toga što se pisalo 

da sam pronevjerio novce, tri Financijske policije, tri osobe jedan iz Direkcije, jedan iz 

Uprave. Došli su vidjeti, razlistati moj rad u Hrvatskim šumama. Ja bih volio da svima vama 

doĊe Financijska policija, koja se ukinula poradi osobnih razloga i da vas svih izlistaju kao što 

su mene izlistali. Eto, toliko ću vam reći i sada moţete staviti na glasanje. 

 

LEO KATIĆ: Iskoristit ću priliku pa ću reći jednu reĉenicu. Tonĉi, ako ti mene poznaš, a 

mislim da me poznaš dobro, onda sam siguran da te gnjusne ponude koje dobivaš nemaju sa 

mnom nikakve veze, jer su me šokirale više nego tebe.  Samo toliko. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ovo što smo dobili u materijalima, je li to uz Proraĉun? 
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TONĈI GRGUREVIĆ: Moram još to komentirati. Ono što ste vi napisali u pismu namjere, po 

meni ono je omalovaţavanje ovih vijećnika, ako vi niste našli za shodno da presliku toga 

dopisa stavite uz ove materijale. Što vi mislite da mi ne razumijemo engleski jezik. Sada je 

kasno više, to je trebalo biti, ako radite i mislite raditi ozbiljno kao što ste rekli pred izbore, 

onda ste to trebali dokumentirati, ne mahati, a neću to nazvati kao moj prezimenjak 

pamfletom, jer ga neću nazvati tako, ali je ĉinjenica da ako se nešto priĉa da se potkrijepi to 

tu, ako imaš ono od MORH-a potkrijepi mi to tu, nemojte mi govoriti isprazno, jer zbog 

ispraznih rijeĉi ovo je Lastovo propalo. Od sukobljavanja porodica osamdesetih godina kada 

se uništio Komunalac, da ne govorim o šezdeset devetoj kada se uništila tvornica, samo 

propadamo, samo zato što su takvi odnosi, odnosno drago nam je kada vidimo da propada i 

rod mi je i onda gledamo gdje propada i smijemo se, to je ţalosno. Nemojte zaboraviti, i jedna 

i druga struja je moje dvoje djece istjerala iz Lastova. Prema tome, ovo je meni toliko 

sentimentalno i mene ovo pritišće, od srijede nisam zdrav ĉovjek i sva mobilna zvanja vaša, 

došla su mi do tu,  a da imate samo malo moralnijih kvaliteta, sve je to moglo biti bolje za 

Lastovo, odavno prije. Neću pametovati, iako vam nisam rekao sve, prema tome u buduće ako 

mislite na ovo Lastovo i ono što je predsjednik rekao da mu ovo nije odskoĉna daska. 

Ĉinjenica je da ovdje na Lastovu svi rade za osobne koristi, potrebe. Mi svi moramo ţivjeti na 

ovom otoku, prema tome ako tako ne budete radili opet neće biti ništa od svega. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja bih da se ovo što se priĉa po selu da se iskomentira. 

 

MERI MORAĈA: Ako mogu predloţiti da to ide pod vijećniĉka pitanja. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja sam mislila da ovo na neki naĉin ide uz Proraĉun i ovo 

materijali koje smo dobili . . .  

 

LEO KATIĆ: Materijali koje imate ispred sebe su vezani za vijećniĉka pitanja, to je bila 

rasprava na prošloj sjednici i to je samo odgovor na to. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Dobro, u redu. 

 

LJUBO JURICA: Hoćemo li staviti Proraĉun na glasovanje? 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Da li je tajno glasovanje? 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je jedan glas „za“ tajno glasovanje, 

pet glasova „protiv“ i jedan glas „suzdrţan“. 

 

LJUBO JURICA: Stavljam Proraĉun Općine Lastovo za 2014. godinu na glasovanje. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da je sa šest glasova „za“ i jednim 

glasom „suzdrţan“ donesen  slijedeći  
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Z a k l j u ĉ a k 

 

Donosi se Proraĉun Općine Lastovo za 2014. godinu. 

 

ANITA LEŠIĆ: Ja bih molila vijećnike koji su novi da mi dostave ţiro raĉun za uplatu 

vijećniĉke naknade, to moram obaviti do kraja godine. 

 

LJUBO JURICA: Mogu li sa ja odreći te naknade? 

 

LEO KATIĆ: Mora biti pisana izjava da se odriĉeš naknade, ali moraš reći u ĉiju korist.  

 

 

 

TOČKA 3. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

LJUBO JURICA:  Ima li netko pitanje? 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Vezano je za Komunalac i novog v.d. direktora Luĉijana Sangaletija, 

ĉinilo mi se ipak, to sam moţda njemu nekako natuknuo,  da je nedostajala jedna reĉenica da 

ljudi koji su tamo radili da su se odnosili prema osnovnim sredstvima od kojih su dobivali 

svoj mjeseĉni dohodak, maćehinskih, jer svi tu ţivimo i vidimo kako se tko odnosi prema 

osnovnim sredstvima od kojih dobivamo plaću. Potkrijepit ću to iz osobnih iskustava, a i bilo 

je na Općinskom vijeću, kada sam ja morao, odnosno uzeli su mi od osobnog dohotka 

odreĊeni postotak akonto nekog promašaja, ne znam više toĉno, hoću reći da sam probao na 

svojoj koţi što znaĉi biti udaren po dţepu akonto nemarnog odnosa prema poslu, a to je došlo 

od mojih Lastovaca s kojim ţivim ovdje. Prema tome moja sugestija je sadašnjem v.d. 

direktora da odnos ljudi prema osnovnim sredstvima mora biti bolja nego prema vlastitim, jer 

ako pogledati kakva su osobna sredstva . . .  Treba se odnositi sa više respekta prema tome, jer 

danas sutra kada to ne radi, ne radiš ni ti, a netko to mora isfinancirati. Gdje su amortizacijska 

sredstva za kupnju nove peći u Pekari? Pekara koliko je god produktivna sa 4 djelatnika, 

dividenda ide na nešto drugo, neke druge jedinice koje se pokrivaju.  Moj je prijedlog da se 

privatizira sve od Vrtića, Pekare . . . vjerujte iznenadili bi se koliko bi se ljudi javilo. 

Velika većina ljudi da je bila po vani glasovala bi protiv Europe, nego što ih je glasovalo za.  

Ako ne budemo svoje osobne interese stavljali dole, nećemo nikada poći naprijed, tako 

nećemo ni u ovome, ako ne kaznimo ĉovjeka po dţepu, nema od toga ništa. 

Ono pismo namjere je trebalo potkrijepiti, zašto ja moram vjerovati ovome što ste napisali, 

bez obzira na potpis tu. Preslika se radi za ĉas. 

 

MARĈELINO SIMIĆ: Moţda je to suludo, ali kada netko od vijećnika  na Lastovu kaţe da se 

ne radi hotel na Lastovu, ili marina, da ćemo tamo raditi kao ĉistaĉice, ja sam dobro 

promislio. Imao je ĉovjek doći danas na Lastovo, ali će doći na kraju sijeĉnja. Strah me je da 

se to ne opstruira, a mislim da su hotel i marina da tko god da doĊe na Lastovo, a izgubiti 

ćemo puno vremena za nekoga privoliti da doĊe na Lastovo. 
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TONĈI GRGUREVIĆ: I ovih 9 ĉlanova vijeća participiraju u tome i trebaju obaviješteni.  

Još jedno vijećniĉko pitanje: vezano je za pse na Lastovu, vidio sam gĊicu Lile Juricu da ĉisti 

kakicu ispred ulaza u crkvu. I još samo da kaţem da gosp. Sangaleti skuplja sve iza svog psa. 

Prema tome, ono što se donosi na Vijeću, ako se ti zakljuĉci nakon izglasavanja nemaju 

teţinu, mora se raditi na tome. Ona melankolija što je bila, imate potporu za godinu dana i to 

morate opravdati, nema izlika, ništa me ne interesira. 

Ova investicija što govori Marĉelino da moţe i ne mora biti. Ja sam digao ruku i za investiciju 

Maršalka, inaĉe ne bi prošlo. Gledajući da će sutra ovi ili njihova djeca ili moja unuĉad ako 

ostane na Lastovo moći naći svoj prosperitet tu. Iako se zna da je taj investitor bio sumnjiv, 

Annette je pronašla na Internetu da je osuĊen, to nismo znali u startu, da sam to znao ne bih 

digao ruku. Prema tome samo ţelim više ozbiljnosti, kao što sam rekao za ove pse, netko 

mora povesti raĉuna o tome, bio to komunalni redar, vlasnici moraju imati raĉuna, ako ne 

onda ću ja to uzeti pa ću im ponijeti ispred njihove kuće, a nije daleko od crkve.  

 

STJEPAN JURICA: Ja bih nešto prokomentirao. Slušamo jedan politiĉki dijalog Tonĉija 

kojega u jednoj mjeri i podrţavam i u onom dijelu kad smo razgovarali za proraĉun. I u 

ovome dijelu vezano za Komunalca. Nama su ovdje vezano za Komunalca „nameće“ na kraju 

ovog dopisa jedan zakljuĉak vezano za odluku općinskog vijeća u procesuiranju bitnih 

situacija Komunalca. Iz ovog zapisnika o zateĉenom financijskom stanju evidentno je da je 

situacija više nego kritiĉna po pitanju Komunalca. Ovdje se spominju veliki iznosi i gdje je 

nesumnjivo neĉija odgovornost, tu odgovornost treba utvrditi. Radi se o povećanju cijena, 

kada ja nisam bio za to da plaćamo neĉiji nerad, ali ipak se ispostavilo da. Jer mi smo dizali 

cijene, oni su fakturirali raĉune, te im je pošlo u zastaru negdje oko 2 milijuna kuna. Onda 

smo bili za to da se pomogne Komunalcu u smislu da se podignu cijene, ali odmah bio malo 

skeptiĉan u vezi toga da ne plaćamo niĉiji nerad, a to se u konaĉnici tako ispostavilo.  

Htio bih još reći vezano za diskusiju Tonĉa Grgurevića o amortizaciji u Komunalcu.  Po 

Zakonu o raĉunovodstvu kao što je bilo da su sredstva od amortizacije izdvajana na posebne 

raĉune i taj iznos sredstava se koristio za kupnju, investiranje itd. Ne pravdam Komunalca, ali 

to je tako.  

MeĊutim, ja bih se osvrnuo na ove zastare prema fiziĉkim osobama, to je katastrofa za jedno 

poduzeće. Ima neki koji su plaćali i neki koji nisu plaćali, pa tko je tu blesav? O ĉemu tu 

govorimo. Isto je bilo i za pravne osobe. Situacija za Solitudo, za 2012. se riješilo, ali za 2013. 

ćemo vidjeti što će biti. 

Znaĉi predlaţe se Općinskom vijeću da donese takvu odluku ĉija će odluka biti obvezujuća za 

sve naĉelnike buduće, tu je poanta cijele ove priĉe vezano za ovo, ja tako barem vidim.  Što 

ćemo mi tu napraviti, ali ja mislim da je situacija što je došla u Komunalcu da ne moţe biti 

lošija. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ:  Ĉinjenica da dug Komunalca nije se manifestirao u zadnjoj godini, 

on ide kontinuirano, kao što ide i gubitak Općine po 300 tisuća godišnje, ako nema potpore. 

Zašto bi Općinsko vijeće bilo to koje će predloţiti, odnosno prijaviti DORH-u to. Ne znam da 

li je to ovlast Općinskog vijeća? 
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STJEPAN JURICA: Ja se slaţem da je taj akumulirani dug, nije to ništa sporno, meĊutim, zna 

se kolika je zastara, to je pet godina. 

 

LEO KATIĆ: Zastara je tri godine. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Htio bih samo nešto reći o zastari. Moje su  Hrvatske šume, akontno 

vodovoda, u zastari poradi ne aţurnosti i što su trebali platiti 350 tisuća komunalnom 

poduzeću. 

 

LEO KATIĆ: Kako smo na sjednici Vijeća, a nakon moje odluke o smjeni direktora 

Komunalca, imali totalnu politizaciju na sjednici Vijeća gdje se meni, po ne znam koji put, 

prišivalo politiĉke smjene itd. a dokaz da šest mjeseci ili pet, se nije izvršila smjena radi 

smjene, nego da se, na ţalost, ja bih bio najsretniji da su brojke u Komunalcu bolje nego što 

jesu i kako je u Komunalcu došlo kako je došlo, a to nije samo devastacija financijska, nego i 

ljudska i odnosa i svega ostaloga, ja sam stvarno oĉekivao da će Lukša Lešić  dati ostavku na 

mjesto direktora, jer je za njega ta funkcija preteška i ja mislim da uz ovu hrabrost koju ima 

Luĉijano da prihvati moju odluku da bude v.d., da je to bila jedina mogućnost za zaustavljanje 

negativnih trendova u Komunalcu.  

Zašto je ovo pismo? Samo zbog toga jer ja se cijelo vrijeme na Vijeću branim, ne znam više 

od ĉega, da ne ĉinim te rezove u smislu sjeĉe glave kako je govoreno prošli puta. Ja ne traţim 

nikakav alibi od Općinskog vijeća da donese odluku pa da ono bude nositelj te kaznene 

prijave. Svatko će odgovarati za ono što je uĉinio, jer mi na Lastovu moramo stati, moramo 

zaustaviti negativne trendove u svim segmentima ţivota. Mi moramo shvatiti da ţivimo u 

Hrvatskoj, ne ţivimo u Americi pa će nam netko dati. Moramo to razumjeti. Znaĉi, ove 

tenzije, ovi sukobi vodi samo k tome da pokušavamo nešto riješiti. Moramo nešto poĉeti 

mijenjati, jer ako mislimo da će nama netko nešto davati, onda ţivimo u zabludi.  Zato mislim 

da je odluka ispravna, da su brojke uţasne, da mi ne znamo kako ćemo spasiti Komunalca, ali 

ĉinimo sve da ga spašavamo, to nam je posao, ali neću odgovarati za greške koje je netko 

drugi uĉinio. Ako se bude pokazalo da su to argumenti da će netko odgovarati, na ţalost, taj 

netko će odgovarati, kao što ću i ja odgovarati jer sam i ja imao prijave i revizije prije deset 

godina, u ĉemu je problem? Moramo biti toliko odgovorni da radimo svoj posao, nitko nas ne 

tjera da se ubijemo od posla, ali moramo biti odgovorni. Htio sam s tim tekstom reći svima 

nama stanimo malo, pogledajmo istini u oĉi i da vidimo da tu stvarno ima problema i ima ga i 

dan danas.  Ja bih volio najviše da nema tih problema i bavio bih se neĉim drugim. Što je 

rekao Tonĉi, da li će institucije i na koji naĉin utvrĊivati neĉiju odgovornost to ćemo vidjeti. 

Ĉinjenica da postoji problem i ja ću za to biti odgovoran, a juĉer je došla protiv mene 

anonimna kaznena prijava da ne poduzimam ništa za štetu u Komunalcu koja je poĉinjena. 

Prema tome, ako netko podigne kaznenu prijavu protiv mene da ne štitim kapital Općine u 

Komunalcu, pa zar je mislite da ja neću podići kaznenu prijavu protiv Lukše Lešića? Svatko 

mora, ne na naĉin neĉijeg uništenja, dapaĉe ja bih htio sve spasiti, ali ja neću odgovarati za 

nešto za što nisam kriv. Budimo iskreni, naše je da nekoga spašavamo, a ne da uništavamo. 

Ovo nije traţenje alibija, nego je vezano za politizaciju.  
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TONĈI GRGUREVIĆ: Mora biti nešto argumentirano da te ja stavim tamo, moţe biti 

sluţbeno i nesluţbeno. Ovo je njegovo viĊenje.  

 

STJEPAN JURICA: Ĉim je primopredaja sluţbeno je, nema tu više . . . . 

 

LEO KATIĆ: Nema tu ili će raditi svoj posao ili neće više raditi. 

 

LJUBO JURICA: Moramo to poĉeti rješavati iz korijena. Znaĉi mi donosimo nekakve odluke, 

odredbe, ali to ništa ne funkcionira. Više puta sam to napomenuo i naĉelniku i svima vama da 

poĉnete argumentirano raditi, donositi, predlagati, predstavljati i da zakljuĉke koje donesemo 

da se provode. Nije problem u odlukama, nego problem je u komunalnom redaru npr. ili 

nekome drugome. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Obaviješteni smo o natjeĉaju za proĉelnika JUO, ali ne 

znamo dokle je to stiglo, što se dogaĊa, što će biti, eto. 

 

LEO KATIĆ: Natjeĉaj je objavljen, zamolbe su pristigle, sutra je testiranje i intervju sa 

kandidatima koji su dali molbu za natjeĉaj, nakon toga se vrši bodovanje, dakle poslije 

pismenog i usmenog dijela, jer moramo to odraditi po Zakonu, poslije se napravi bodovna 

lista i nakon toga će se donijeti odluka. 

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Tko sastavlja intervju? 

 

MERI MORAĈA: Ja sam sastavila. 

 

LEO KATIĆ: Imenovano je Povjerenstvo kojeg je predsjednica Meri Moraĉa, a ĉlanovi 

Marĉelino Simić i Margaret Hropić i oni će odraditi svoj dio posla. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Zašto nema ĉlana Vijeća? Ili ne smatrate shodnim? 

 

LJUBO JURICA: Mene se pitalo, ja sam odbio. 

 

IVANA IVELJA: I mene, ja sam odbila. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Samo reagiram na ono što ĉujem. 

 

LEO KATIĆ: U redu je.  Nemaš informaciju. 

 

TONĈI GRGUREVIĆ: Zaboravio sam, uĉeniĉke stipendije, bio je ponovni natjeĉaj za još 

ĉetiri, pa i to je trebalo biti na ovim sjednicama Vijeća, jer vrijeme je već prošlo. 

 

LJUBO JURICA: I ja kao predsjednik ne znam što se dogaĊa, saznam isto kao i vi sa strane i 

opet urgiram na naĉelnika da poĉne raditi kako treba. 
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TONĈI GRGUREVIĆ: Sve ćemo raditi kako treba ili idemo svi doma, potrošit ćemo 200-300 

tisuća kuna i neka budu novi izbori i neka ova mladost . . . . 

 

MERI MORAĈA: Što se tiĉe stipendije, rade se ugovori, Općina će doći u jedan mali 

raskorak, jer Općina još nije primila novog proĉelnika, ja sam de facto mjesec dana na 

godišnjem odmoru, ali tu sam ipak jer postoje neki repovi koje trebam riješiti i sada se rade ti 

ugovori za stipendiranje. 

 

Dovršeno u 11 sati. 

 

Prema tonskom zapisu 

zapisnik napisala                                                                                         PREDSJEDNIK 

 

Gordana Šutić                                                                                                Ljubo Jurica 

 

 

 

 

 

 

 

 


